

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 316

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 316

1958

I. Nos. 4573-4589

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 25 November 1958 to 5 December 1958*

	<i>Page</i>
No. 4573. United States of America and Philippines:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with Memorandum of Understanding). Signed at Manila, on 3 June 1958	3
No. 4574. United States of America and Ceylon:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended. Signed at Washington, on 18 June 1958	15
No. 4575. United States of America and El Salvador:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to free entry privileges of foreign service personnel. Washington, 18 March and 9 May 1958	29
No. 4576. United States of America and Peru:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to surplus agricultural commodities (with two Memoranda of Understanding). Lima, 9 April 1958	37
No. 4577. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Declaration recognizing as compulsory the jurisdiction of the International Court of Justice, in conformity with Article 36, paragraph 2, of the Statute of the International Court of Justice. New York, 26 November 1958	59
No. 4578. Pakistan and Belgium-Luxembourg Economic Union:	
Exchange of letters constituting a commercial agreement. Brussels, 15 March 1952	65

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 316

1958

I. Nos 4573-4589

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 25 novembre 1958 au 5 décembre 1958*

	<i>Pages</i>
N° 4573. États-Unis d'Amérique et Philippines:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec Mémoire d'accord). Signé à Manille, le 3 juin 1958	3
N° 4574. États-Unis d'Amérique et Ceylan:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée. Signé à Washington, le 18 juin 1958	15
N° 4575. États-Unis d'Amérique et Salvador:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'octroi de privilèges d'importation en franchise au personnel diplomatique et consulaire. Washington, 18 mars et 9 mai 1958	29
N° 4576. États-Unis d'Amérique et Pérou:	
Échange de notes constituant un accord relatif aux produits agricoles en surplus (avec deux Mémoires d'accord). Lima, 9 avril 1958	37
N° 4577. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:	
Déclaration reconnaissant comme obligatoire la juridiction de la Cour internationale de Justice, conformément au paragraphe 2 de l'Article 36 du Statut de la Cour internationale de Justice. New-York, 26 novembre 1958	59
N° 4578. Pakistan et Union économique belgo-luxembourgeoise:	
Échange de lettres constituant un accord commercial. Bruxelles, 15 mars 1952	65

	<i>Page</i>
No. 4579. Pakistan and Austria:	
Trade Agreement (with schedules). Signed at Karachi, on 24 December 1956	83
No. 4580. Israel and Italy:	
Convention concerning extradition and judicial assistance in criminal matters. Signed at Rome, on 24 February 1956	97
No. 4581. United States of America and Iceland:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with Memorandum of Understanding). Signed at Reykjavik, on 3 May 1958	137
No. 4582. United States of America and Canada:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the North American Air Defence Command. Washington, 12 May 1958	151
No. 4583. United States of America and Philippines:	
Exchange of notes (with annexes) constituting an agreement relating to the establishment of a Mutual Defense Board and the assignment of military liaison officers. Manila, 15 May 1958	163
No. 4584. United States of America and Italy:	
Exchange of notes (with annex) constituting an agreement relating to a child feeding program. Rome, 8 May 1958	177
No. 4585. Canada and Greece:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning visas issued to holders of diplomatic or special passports. Athens, 26 June and 1 July 1957	201
No. 4586. Canada and Denmark:	
Exchange of notes constituting an agreement providing for a continuation for a period of three years of Canada's NATO air training programme with respect to aircrew trainees. Copenhagen, 17 April 1957	207
No. 4587. Canada and Norway:	
Exchange of notes constituting an agreement providing for a continuation for a period of three years of Canada's NATO air training programme with respect to aircrew trainees. Oslo, 17 April 1957	215
No. 4588. Canada and Netherlands:	
Exchange of notes constituting an agreement providing for a continuation for a period of three years of Canada's NATO air training programme with respect to aircrew trainees. The Hague, 12 and 13 April 1957	223

	<i>Pages</i>
N° 4579. Pakistan et Autriche:	
Accord commercial (avec listes). Signé à Karachi, le 24 décembre 1956 . . .	83
N° 4580. Israël et Italie:	
Convention d'extradition et d'assistance judiciaire en matière pénale. Signée à Rome, le 24 février 1956	97
N° 4581. États-Unis d'Amérique et Islande:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec Mémoire d'accord). Signé à Reykjavik, le 3 mai 1958	137
N° 4582. États-Unis d'Amérique et Canada:	
Échange de notes constituant un accord relatif au Commandement de la défense aérienne de l'Amérique du Nord. Washington, 12 mai 1958 . . .	151
N° 4583. États-Unis d'Amérique et Philippines:	
Échange de notes (avec annexes) constituant un accord relatif à la création d'un Conseil de défense mutuelle et au détachement d'officiers de liaison. Manille, 15 mai 1958	163
N° 4584. États-Unis d'Amérique et Italie:	
Échange de notes (avec annexe) constituant un accord relatif à un programme d'assistance alimentaire aux enfants. Rome, 8 mai 1958	177
N° 4585. Canada et Grèce:	
Échange de notes constituant un accord concernant la délivrance des visas aux titulaires de passeports diplomatiques ou spéciaux. Athènes, 26 juin et 1 ^{er} juillet 1957	201
N° 4586. Canada et Danemark:	
Échange de notes constituant un accord portant continuation pour une période de trois ans du programme canadien d'entraînement aérien pour l'OTAN en ce qui concerne les équipages aériens. Copenhague, 17 avril 1957	207
N° 4587. Canada et Norvège:	
Échange de notes constituant un accord portant continuation pour une période de trois ans du programme canadien d'entraînement aérien pour l'OTAN en ce qui concerne les équipages aériens. Oslo, 17 avril 1957	215
N° 4588. Canada et Pays-Bas:	
Échange de notes constituant un accord portant continuation pour une période de trois ans du programme canadien d'entraînement aérien pour l'OTAN en ce qui concerne les équipages aériens. La Haye, 12 et 13 avril 1957	223